
1 

 

Acta del Consell de Departament de Ciències Agràries i del Medi Natural 

Número de la sessió: 95 

Data: dimecres 18 d'octubre de 2018 

Hora: 10.45 h 

Lloc:  seminari TC1123DS 

 

Assisteixen:  
 

Camañes Querol, Gemma 

Cerezo García, Miguel 

Fernández Crespo, Emma 

Flors Herrero, Víctor 

García Agustín, Pilar 

Gómez Candenas, Aurelio 

Hurtado Ruiz, Mónica 

Llorens Vilarrocha, Eugenio 

Pérez Clemente, Rosa M. 

Roselló Ripollés, Salvador 

Sánchez Bel, Paloma  

Vicedo Jover, Begonya 

 

Excusen l’absència: 
 

Alfaro Fernández, Ana Olvido 

Arbona Mengual, Vicent 

González Guzmán, Miguel 

Jaques Miret, Josep Anton 

Pastor Fuentes, M. Victoria 

 

Ordre del dia 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament a les diferents 

comissions 

3. Hivernacles 

4. Assumptes de tràmit 

5. Torn obert de paraules 

 

 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior 

S’aprova, per unanimitat, l'acta de la sessió 94. 

 

2. Informe de la Direcció i dels representants del Departament en les diferents 

comissions 

a. Alguns estudiants de l'ESTCE van accedir al compte de correu electrònic de diversos 

professors per a copiar exàmens. S'ha denunciat aquest fet davant la Fiscalia. Els 
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alumnes implicats són cinc. Dos d'ells han sol·licitat el trasllat d'expedient a altres 

universitats, i, per la llei de protecció de dades no pot constar en el seu expedient aquest 

fet. De moment l'UJI no s'ha presentat com a acusació particular. 

b. En l'última reunió del Consell es va aprovar el POD del Departament condicionat al 

fet que es resolguera la situació generada en l'Àrea de Fisiologia Vegetal per la renúncia 

d'un professor TORRE i el canvi de dedicació de dues professores. Ahir va tindre lloc la 

comissió de contractació, i es contractarà Alba Ribes. Es modificaran les vènies docents 

d'Eugenio Llorens, que passarà de sis a huit, i se sol·licita vènia de quatre crèdits per a 

Ana Isabel Sánchez. Així queden coberts sis crèdits, per a impartir els nou restants es 

contractarà un TORRE per al segon semestre. 

c. Pla estratègic: com cada any, en l'anterior Consell de Departament es va sol·licitar 

que l'estudiantat de doctorat que ha assistit o té previst assistir a algun congrés durant 

2018 ho comunicara a la Direcció perquè se'ls concedira l'ajuda econòmica. No s'hi han 

presentat sol·licituds. 

D'altra banda també es va sol·licitar que el professorat que tenia previst portar una 

persona conferenciant per a alguna assignatura de primer semestre ho indicara a la 

Direcció. S'hi han presentat dues sol·licituds (Miguel Cerezo i Rosa Pérez). 

Del Pla estratègic es cofinançarà una estufa i una nevera. Restem a l'espera que Ciències 

de la Salut finance una altra estufa. Aquest equipament es necessita per a les pràctiques 

de microbiologia. 

d. Paloma Crespo va informar la Direcció del Departament d'alguns canvis que tindran 

lloc pel que fa a la gestió econòmica: 

-respecte als diners assignats al Departament, caldrà ser més estricte amb el que es 

compra a càrrec de la línia de docència i investigació. 

-en relació amb els projectes amb empreses (article 83), quan finalitze el contracte, la 

Universitat crearà un projecte de recursos d'investigació per a gestionar els romanents 

de diferents projectes (entre ells els de l'article 83). Els diners dels projectes estaran en 

aquesta línia i es gestionaran des del Vicerectorat. No hi ha molta informació però el 

professorat investigador continuarà disposant dels diners amb algunes restriccions i, en 

un cas extrem, la Universitat podrà disposar dels esmentats diners. 

e. Aurelio Gómez informa de la reunió de la Comissió Econòmica que es va convocar  

per a l'assignació de diners al pressupost dels departaments i per al Pla estratègic 

d'aquests. 

f. Es recorda als membres del Consell del Departament la importància de respondre a 

les enquestes telemàtiques, ja que la participació té una repercussió directa en els diners 

que arriben al Departament. 
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g. Reunió de la CID celebrada el 26/09/2018: 

Escola de Doctorat  

-Van informar del nombre de tesis llegides i de la preinscripció en els programes de 

doctorat. Hi havia 352 places, i s'han cobert un total de 314 entre tots els programes de 

doctorat oferits. 

-Enguany ja s'han d'acreditar alguns programes de doctorat. 

Vicerectorat d'Investigació i Transferència 

-Ja està operativa l'oficina encarregada de la gestió dels projectes europeus. 

-L'AVAP està avaluant els projectes presentats en l'última convocatòria. 

-S'aprova la concessió a la professora Anna Lluch de la menció de doctorat honoris 

causa per la Universitat Jaume I, a proposta del Departament de Traducció i 

Comunicació. 

-Per al bienni 2018-2020 es convocaran les mateixes accions d'investigació que els 

últims anys. 

-Es regularan les condicions laborals del PDI en formació. S'unifiquen les ajudes FPI i 

FPU. S'augmentarà la remuneració en aquests contractes. 

3.  Hivernacles 

-Des del Servei de Prevenció de Riscos Laborals es va presentar un informe que 

recomanava la compra de diferents equipaments (una motoaixada, una tisora de poda 

elèctrica…) per un import de 3.000 euros.  

Es va sol·licitar també una malla d'ombratge entre els mòduls d'hivernacle i el 

magatzem. Jesús Miralles va fer un informe on justificava la importància de la 

col·locació d'aquesta malla. El director del Departament es va reunir amb el vicegerent 

i, en principi, s'atendran les peticions del Departament. 

-En la reunió del Consell s'ha comentat que seria important estudiar la possibilitat de 

modificar la gestió de l'hivernacle. S'acorda demanar informació sobre com es gestiona 

l'estabulari.  

4. Assumptes de tràmit 

-La professora Gemma Camañes presenta la documentació per a la promoció a TU. La 

professora Paloma Sánchez ja té l'I3 del Ministeri i presenta la documentació per al seu 

reconeixement en l'UJI.  El Consell de Departament dóna el vistiplau a ambdues 

promocions. 

-Es passa una factura de CM per un import de 680 euros, de l'empresa VEOLIA. 
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5. Torn obert de paraules 
 

Diego Mateu fa arribar un escrit al Departament per a indicar la situació que s'ha 

generat per la defensa de tesis doctorals per compendi d'articles. Per al programa de 

ciències el requisit serà de tres articles publicats en revistes incloses en JCR, en primer o 

segon quartil; per a Agronomia seran dos articles, en Q1 o Q2. Açò suposa un canvi 

molt important i no s'havia rebut la informació adequadament. Es decideix que en la 

pròxima reunió del Consell s'inclourà un punt en l'ordre del dia per a tractar aquest tema 

(la normativa per a la defensa de tesis doctorals per compendi d'articles). 

Es creu convenient escriure una carta a la Gerència i al Vicerectorat d'Investigació i 

Transferència per tal que ens informen millor dels canvis en la gestió dels articles 83. 

 

S'alça la reunió de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 

 

El secretari,      Vist i plau, 

       El director, 

 

 

 

 


